

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : TUAN TEO KOK SEONG [RASAH]

TARIKH : 8.3.2017

SOALAN :

Tuan Teo Kok Seong [Rasah] minta MENTERI PENDIDIKAN menyatakan :-

- (a) sebab Kerajaan gagal menunaikan janji memberikan peruntukan sebanyak RM50 juta dan RM25 juta kepada Sekolah Rendah Jenis Kebangsaan Cina, dan Sekolah Menengah Kebangsaan Cina pada tahun 2016 ; dan
- (b) siapakah yang perlu bertanggungjawab terhadap kekurangan ini yang telah menyebabkan kebanyakan sekolah yang terlibat terpaksa menangguhkan kerja-kerja membaiki bangunan sekolah yang uzur.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Jawapan (a) dan (b)

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) telah menurunkan peruntukan penyelenggaraan untuk Sekolah Jenis Kebangsaan Cina secara berperingkat-peringkat bermula 26 Februari 2017.

RJM13

2016 adalah sebanyak RM41.206 bilion. Jumlah tuntutan bayaran kredit cukai input yang telah dibayar oleh JKDM bagi tempoh Januari 2016 hingga Disember 2016 adalah sebanyak RM16.92 bilion (65.21%). Manakala baki tuntutan berjumlah RM2.0 bilion masih dalam proses oleh pihak JKDM untuk dipulang balik.

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, pada masa kini, Kerajaan belum bercadang untuk mengkaji semula kadar GST yang pada masa ini ditetapkan pada 6%. Kadar yang ditetapkan tersebut adalah berdasarkan kajian terperinci yang dibuat untuk memastikan kadar GST yang dikenakan adalah yang paling bersesuaian dengan mengambilkira antara lain kedudukan kadar cukai yang telah dilaksanakan sebelum pelaksanaan GST iaitu cukai jualan pada kadar umum 10 peratus bagi barangan yang diimport dan dikilangkan dalam negara, cukai perkhidmatan pada kadar 6 peratus bagi perkhidmatan tertentu, komposisi sumbangan hasil daripada sektor tertentu dan beban cukai ke atas pengguna. Sekiranya terdapat keperluan untuk mengkaji semula kadar GST tersebut, Kerajaan perlu melihat sistem percukaian negara secara menyeluruh termasuk mengkaji semula kadar cukai korporat dan individu. Selain itu, Kerajaan juga perlu mengambil kira faktor-faktor lain yang akan menerima impak daripada perubahan kadar GST seperti kesan kepada

pertumbuhan ekonomi, Indeks Harga Pengguna (IHP), pelaburan dan selainnya.